
PROTOKÓŁ Nr 37/17

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik
w dniu 01 września 2017 r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
3. Pani Małgorzata Joanna Szymańska - Skarbnik Gminy
4. Pan Michał Baranowski - Dyrektor GOKSiR
5. Pan Damian Sypek - Dyrektor Zespołu Szkół w Mielniku
6. Pan Tadeusz Szeweluk - Dyrektor ZGK
7. Pani Katarzyna Warszycka - Kierownik GOPS

Obradom Komisji  przewodniczył  Pan Krzysztof  Nikitorowicz  – Przewodniczący
Rady Gminy Mielnik.

Na wniosek Pana Wójta zebrani minutą ciszy uczcili pamięć ofiar napaści Niemiec na Polskę
i wybuchu II wojny światowej.

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie  projektów  uchwał  będących  przedmiotem  obrad  XXV  sesji  Rady
Gminy Mielnik:
1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017, 
2) w sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata

2017-2030,
3) w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie

Gminy Mielnik,
4) w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu   świadczenia  usług  w  zakresie

odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i
zagospodarowania  tych  odpadów  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właścicieli
nieruchomości  opłatę  za  zagospodarowanie  odpadami  komunalnymi  na  terenie
Gminy Mielnik,

5) w  sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w
ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Mielnik.

6) w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  Gminnej  Spółce
Wodnej „Sosnowiec” działającej na terenie Gminy Mielnik.

2. Zajęcie stanowiska w sprawie reaktywowania posterunku policji w Mielniku.
3. Sprawozdanie  z  realizacji  zadań  statutowych  oraz  wyników  finansowych  Zakładu

Gospodarki Komunalnej za I półrocze 2017r.
4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za I półrocze 2017 r.
5. Przyjęcie informacji z wykonania budżetu gminy oraz realizacji inwestycji i remontów

za I półrocze 2017 r.
6. Przygotowanie placówek oświatowych do nowego roku szkolnego.
7. Ocena działań promocyjnych i kształtowanie wizerunku gminy.
8. Informacja  z  realizacji  zadań  finansowych  z  funduszu  sołeckiego  oraz  bieżących
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inwestycji i remontów na terenie gminy.
9. Sprawy różne.

Do punktu 1(1).

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017.
Poinformował, że otrzymaliśmy dofinansowanie na kanalizację w kwocie 1mln.700 tys.zł., w
tym roku wprowadzamy do budżetu kwotę 558.073 zł. W przetargu na wykonanie kanalizacji
wpłynęła  jedna  oferta  Rejonowego Związku Spółek  Wodnych w Siemiatyczach,  oferta  ta
mieści się w przeznaczonej przez nas na ten cel kwocie.
Zwiększamy środki na remont dróg gminnych o 267.801 zł., wiąże się to ze wzrostem cen
wykonania asfaltu.

Pan Kazimierz Tobota zapytał czego dotyczy dofinansowanie kanalizacji.

Pan Wójt odpowiedział, że jest to III etap kanalizacji wraz z przebudową sieci wodociągowej
oraz  modernizacją  ujęcia  wody  „Grabowiec”  w  Mielniku.  Będą  realizowane  nowe
podłączenia,  przekładamy  wodociąg  na  ulicy  Duboisa  i  Białej,  uporządkujemy  studnie,
zakupimy agregat prądotwórczy.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(2).

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2017-2030.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na
lata 2017-2030.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(3).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Mielnik.
Poinformował, że zmianie uległo rozporządzenie Ministra Środowiska z dnia 29 grudnia 2016
r.  w sprawie szczegółowego sposobu selektywnego zbierania wybranych frakcji  odpadów,
które weszło w życie z  dniem 1 lipca 2017 r.  Selektywnej  zbiórce podlegają  następujące
frakcje  odpadów:  (1)  papier,  (2)  szkło,  (3)  metale,  (4)  tworzywa  sztuczne,  (5)  odpady
ulegające  biodegradacji,  ze  szczególnym  uwzględnieniem  bioodpadów.  Rozporządzenie
określa  sposób  selektywnego  zbierania  odpadów  poprzez  wskazanie,  że  odpady  należy
selektywnie zbierać w pojemnikach. Bioodpady będą zabierane raz w miesiącu.
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Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie
Gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(4).

Pan Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w sprawie  szczegółowego  sposobu i
zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli
nieruchomości  opłatę  za  zagospodarowanie  odpadami  komunalnymi  na  terenie  Gminy
Mielnik.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu  świadczenia usług w zakresie
odbierania  odpadów komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych
odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za zagospodarowanie
odpadami komunalnymi na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(5).

Pani Kierownik GOPS przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych
mieszkańców Gminy Mielnik.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w
ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(6).

Pan Wójt  przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie
dotacji Gminnej Spółce Wodnej „Sosnowiec” działającej na terenie Gminy Mielnik.
Radni projekt tej  uchwały otrzymali dopiero przed sesją, Pan Wójt na sesji  zwróci się do
Rady o wprowadzenie tego punktu do porządku obrad.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji Gminnej Spółce
Wodnej „Sosnowiec” działającej na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 2.

Pan  Wójt przedstawił  propozycję  stanowiska  Rady  Gminy  w  sprawie  reaktywowania
posterunku policji w Mielniku.
Stwierdził,  że wiele okoliczności przemawia za tym, aby posterunek policji  reaktywować.
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Otworzyliśmy w Mielniku punkt przyjęć interesantów, dysponujemy lokalem – trzeba byłoby
go  tylko  odnowić  wewnątrz  i  na  zewnątrz,  przed  budynkiem  ułożono  parking  z  kostki.
Utworzenie  posterunku  policji  poprawiłoby  bezpieczeństwo  w  gminie  (latem  jest  dużo
przyjezdnych)  i  byłoby  również  przywróceniem  miejscowości  należnego  jej  statusu.
Powstanie  posterunku  policji  w  Mielniku  może  wiązać  się  z  koniecznością  opuszczenia
zajmowanych  mieszkań w budynku przez dotychczasowych lokatorów- emerytów.

Komisje  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt stanowiska Rady Gminy Mielnik w sprawie reaktywowania  posterunku policji  w
Mielniku.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 3. 

Pan  Dyrektor  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej przedstawił  sprawozdanie  z  realizacji
zadań statutowych oraz wyników finansowych Zakładu Gospodarki Komunalnej za I półrocze
2017r.

Pani Olga Pogrebniak zwróciła się do Pana Dyrektora o dokończenie prac przy altanie w
Radziwiłłówce. Nie zostały tam do końca ułożone kostki brukowe. Wieś ma jeszcze na ten cel
trochę  pieniędzy  sołeckich  a  wcześniej  na  zebraniu  wiejskim  Pan  Wójt  obiecał  wsparcie
finansowe.

Pan  Wójt  poinformował,  że  w  związku  ze  zwiększeniem  środków  na  asfaltowanie  dróg
gminnych, nie mamy na razie pieniędzy na drobne zadania.

Komisje  Rady przyjęły do wiadomości  sprawozdanie z  realizacji  zadań statutowych
oraz wyników finansowych Zakładu Gospodarki Komunalnej za I półrocze 2017r.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 4.  

Pan Lucjan Kożuchowski -  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy przedstawił
sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za I półrocze 2017 r.

(w zał. na str..........prot.)

Komisje Rady przyjęły do wiadomości sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności
za I półrocze 2017 r.

Do punktu 5.  

Pan  Wójt przedstawił  informację  z  wykonania  budżetu  gminy  oraz  realizacji  inwestycji  i
remontów za I półrocze 2017 r.
Informacja  ta  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Regionalną  Izbę  Obrachunkową  w
Białymstoku .

(w zał. na str..........prot.)
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Pan Wójt poinformował, że przeciąga się sprawa przedszkola, otrzymaliśmy już pełny projekt
wykonawczy  i  złożymy  wniosek  o  dofinansowanie,  będzie  go  składała  wyspecjalizowana
firma. We wrześniu ogłosimy przetarg na budowę przedszkola. Opóźnienia wynikają z winy
projektanta, który spóźnił się z projektem o 3 miesiące.

Pan Andrzej Wierzba zapytał dlaczego tak długo ciągnie się sprawa Rubinka.

Pan Wójt  odpowiedział,  że  z  naszej  strony w sprawie Rubinka wszystko jest  gotowe,  nie
możemy jednak ogłosić przetargu, bo nie jest podpisana umowa z Urzędem Marszałkowskim.
Uzyskaliśmy również środki na instalacje solarne i  także czekamy na podpisanie umowy z
Urzędem Marszałkowskim.
Jest już gotowy projekt na ulicę Królewską, być może jest już także decyzja budowlana.

Pan Krzysztof Nikitorowicz zgłosił potrzebę naprawy przedłużenia ulicy Zamiejskiej, firma
robiąca gazociąg uszkodziła ścieżkę rowerową.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację z wykonania budżetu gminy oraz
realizacji inwestycji i remontów za I półrocze 2017 r.

Do punktu 6.  

Pan Dyrektor Zespołu Szkół w Mielniku przedstawił informację na temat przygotowanie
placówek oświatowych do nowego roku szkolnego.
Poinformował, że w szkole na parterze zamontowano źródełko wody pitnej, zainstalowano 4
kamery monitoringu zewnętrznego ( w przyszłości zamontowane zostaną jeszcze 4 kamery),
złożono wniosek na pozyskanie środków na tablice interaktywne.
Ze szkoły odeszli państwo Rokoszowie i na ich miejsce zatrudniono inne osoby. Pani Anna
Marks uległa wypadkowi,  prze dłuższy okres będzie na zwolnieniu lekarskim i  tu również
zatrudniono osobę na zastępstwo.
Pan Dyrektor poprosił aby na tydzień przed rozpoczęciem roku szkolnego właściwa komisja
Rady Gminy dokonywała sprawdzenia przygotowania budynku szkoły na przyjęcie uczniów i
zaprosił wszystkich na rozpoczęcie roku szkolnego w dniu 4 września o godz. 9:00.

(w zał. na str..........prot.)

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację na temat przygotowanie placówek
oświatowych do nowego roku szkolnego.

Do punktu 7.  

Pan  Kazimierz  Tobota stwierdził,  że  przedstawiona  informacja  nt.  liczebności  osób
uczestniczących w II Nadbużańskiej Nocy Kabaretowej jest mocno przesadzona, na pewno nie
było tam 800 osób.

Pan  Dyrektor  GOKSiR odpowiedział,  że  dane  dotyczące  ilości  osób  uczestniczących  w
imprezach  są  danymi  szacunkowymi.  Poinformował,  że  mamy  w  Mielniku  za  małą  bazę
noclegową,  bo  wiele  osób  które  chciały  tu  nocować  odsyłano  z  kwitkiem.  Należałoby
zainwestować w bazę noclegową samorządowego ośrodka wypoczynkowego, bo obecne domki
są stare i bez łazienek.
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Pan Lucjan Kożuchowski zaproponował kupno domków holenderskich, które może nie są za
piękne ale są dobrze wyposażone.

Komisje  Rady  przyjęły  do  wiadomości   informację  nt.  działań  promocyjnych  i
kształtowania wizerunku gminy.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 8.  

Komisje Rady przyjęły do wiadomości  informację z  realizacji  zadań finansowych z
funduszu sołeckiego oraz bieżących inwestycji i remontów na terenie gminy.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 9.  

Pan Wójt poinformował zebranych o następujących sprawach:

1) osiągnięto  porozumienie  z  Kurią  w  Drohiczynie  w  sprawie  projektu  dotyczącego
rewitalizacji Góry Zamkowej w Mielniku. Jest już koncepcja zagospodarowania tego
terenu,

2) Po  spotkaniu  z  Panem  Jerzym  Karasiukiem  –  radcą  ambasady  RP  w  Wilnie
otrzymaliśmy  zaproszenie  przyjazdu  naszej  delegacji  do  Rejonu  Solecznickiego  na
spotkanie z merem i przedsiębiorcami z tego rejonu. Zdecydowano, że w skład delegacji
zostanie zaproszony ktoś z Siemiatyckiego Konsorcjum Inicjatyw Gospodarczych, oraz
przedstawiciele gminy. Wyjazd odbędzie się w dniach 15-17 września br.,

3) podjęliśmy  działania  zmierzające  o  uporządkowania  cmentarza  żydowskiego  w
Mielniku,

4) prace wykopaliskowe w rynku w Mielniku wydłużone zostały o 10 dni, znaleziono w
ziemi ponad 7 tys. eksponatów, fundamenty domu i pieca,

5) Pan  Wójt  zaprosił  wszystkich  do  uczestnictwa  w Biesiadzie  Mielnickiej  w  dniu  2
września  br.  W  programie  Biesiady  będą  zawody  sołeckie,  wystawa  prac
wykopaliskowych, zespół „Katrynka” i wizyta delegacji z Białorusi.

Pan  Kazimierz  Tobota zapytał  czy  ulica  Miodowa  w  Mielniku  objęta  jest  budową  linii
oświetleniowej.

Pan Wójt odpowiedział twierdząco.

Pan  Lucjan  Kożuchowski poruszył  sprawę  braku  możliwości  budowy  na  obszarze
przylegającym do rzeki Moszczonka. Ludzie chcieliby tam się budować a nie mają możliwości.
Przypomniał, że kiedyś na rzece było 13 obiektów wodnych.
Pan radny zapytał czy zakupiono dla promiarzy parasol chroniący ich od słońca.

Pan Paweł Grzegorz Pura zwrócił się o ustawienie w Maćkowiczach znaku „uwaga krowy”.

Pan Kamil Adrian Zalewski zapytał o wytyczenie szlaku bunkrów.

Pan  Michał  Baranowski odpowiedział,  że  projekt  ten  upadł,  ponieważ  w  bunkrach,  na
wniosek Wójta Toboty, zlokalizowano chronione siedliska nietoperzy.
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Pan Sławomir Leoniuk zapytał jaka jest możliwość podłączenia się do oczyszczalni PERN w
Adamowie.

Pan Wójt odpowiedział, że jest to oczyszczalnia zakładowa i pytać o to  trzeba prezesa PERN.

Pani Olga Pogrebniak zgłosiła załatanie dziury w asfalcie koło posesji p. Chromca. Poprosiła
o monitowanie w tej sprawie w Powiatowym Zarządzie Dróg.

Pani Barabara Dekarz poprosiła o odwodnienie drogi przy rondzie Wysockiego w Wilanowie.
Wieś przeznaczyła na to środki z funduszu sołeckiego.

Pan Dyrektor ZGK przedstawił propozycję wykonania tego zadania.

Pan Kamil Adrian Zalewski zgłosił następujące sprawy:
1) poprawę drogi w Tokarach przy zjeździe do Klukowicz (liczne dziury),
2) zapytał czy wraz z budową nawierzchni drogi do Wilanowa zostanie wykonany parking

przy cmentarzu.

Pan Wójt udzielił twierdzącej odpowiedzi.

Pan Kazimierz Tobota zaapelował aby nie puszczać równiarek na drogi wykonane destruktem,
bo zamiast je poprawić uszkodzimy.

Pan Wójt zapewnił, że zwróci na to uwagę. Poinformował, że nosi się z zamiarem wystąpienia
do Wspólnoty Gruntowej w Mielniku o przekazanie na rzecz gminy drogi nad Bugiem.

Pan Sekretarz poinformował, że wpłynął wniosek Podlaskiej Sieci Internetowej  o obniżenie
stawki za zajęcie pasa drogowego do 4 groszy za 1 m2.

Komisje Rady negatywnie zaopiniowały ten wniosek.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

       Elżbieta Szymańska

 Przewodniczący Rady

Krzysztof Nikitorowicz


